

Lote: 3759

Online Coin Auction #105

Interesante y variado conjunto de monedas, sets y estuches tanto españoles como extranjeros. Destacan en él un buen número de piezas en plata con variedad de módulos y épocas, así como piezas conmemorativas. Diferentes estados de conservación. A EXAMINAR.





ÖSTERREICHISCHE MOTIVE

2 EURO: Bertha von Suttner, früher schon auf einer Banknote, ist Motiv der 2-EURO-Münze. Die Baronin war vor dem Ersten Weltkrieg eine führende Kraft in der Friedensbewegung. 1905 erhielt sie den Friedensnobelpreis.
Bertha von Suttner, who was on an earlier Austrian banknote, was chosen for the design of the 2 EURO coin. The baroness was a leading figure in the peace movement before the First World War, and in 1905 she received the Nobel Prize for Peace.

1 EURO: Für die 1-EURO-Münze wurde einer der berühmtesten Söhne unseres Landes – ein Österreicher mit europäischer, ja weltweiter Bedeutung – gewählt: Wolfgang Amadeus Mozart. Als Vorlage diente das Porträt von Barbara Krafft aus dem Jahr 1819. Die gegenwärtige Seite zeigt die EU-Staaten und rechts die Sterne mit dem Wort „EURO“. Der Norwest-1 EURO ist auf beiden Seiten geprägt.
Wolfgang Amadeus Mozart is the theme of the 1 EURO coin. He was selected as an Austrian of European, if not of world-wide, importance. The portrait used as model was that by Barbara Krafft in 1819.

50 CENT: Der Jugendstil mit der Wiener Secession prägt das Bild der 50-CENT-Münze. Diese markante Ausstellungshalle war bei ihrer Eröffnung im Jahr 1897 beinahe ebenso umstritten wie die Künstler selbst, die sie gründeten. Mittlerweile gilt die Kuppel aus goldenen Blättern als Wiener Wahrzeichen.
Art Nouveau or Jugendstil is dominated by the Vienna Secession. The exhibition hall caused almost as much controversy at its opening in 1897 as the artists themselves who founded it. The dome of golden leaves has become a Vienna landmark.

20 CENT: Das Barock wird anhand des Schlosses Bevelunde dargestellt. Im Vordergrund ist das prachtvolle Schmiedeeisentor zu sehen, in der Ferne erblickt man den markenspanische Pinzenrücken vom Guggen. Die markante Bandführung des Schlosses trägt die Inschrift: „Spanischer Palast“.
The baroque style is represented by the location of the Palace. In the foreground is the magnificent wrought-iron gate, while in the distance one sees the baroque ridge of Pinzenrücken of Guggen. The distinctive banding of the Palace carries the inscription: „Spanischer Palast“.



LATVIJAS EIRO KOLEKCIJA

Latvija atrodas starp Igauniju un Lietuvu. Tās galvaspilsēta Rīga ir iekļāta un ievērojama kā Latvijas valsts pilnvalde, un tā ir trīsdesmitā gadsimta.

Latvijas ekonomika ir augstākā līmenī, nekā pirms daudzajiem gadiem, un valsts rekordlīdz 7,6% pieaugums 21. gadsimta sākumā, ir padarījis to par vienu no Austrumeiropas valstīm, kas ekonomikas attīstība notiek visstraujāk, kamēr inflācijas līmenis ir salīdzinoši zems – mazāka nekā puse no ES saskaņā.

1992. gadā agrākā padomju republika padomju rubli monētiņa pret savu valsts rubli, un vēlāk – 1993. gadā – par naudas vienību kļuva Latvijas lats.

Nākamais solis, kas spere Latvijas bankā, 2004. gadā Latvija iestājās Eiropas savienībā, ir eiro ieviešana, un šī monēta raksta sērija ļauj gūt priekšstatu par to, kāda valūta izskatās jaudā Latvijas eiro nauda.

2 un 1 eiro nomaiņa monēta vispārēji atvērta galvaspilsētas Rīgas ģerbona attēls, kas atkārto vārdu LATVIJAS REPUBLIKA, gadska 2004 un 12 Eiropas savienības zvanzes. Uz 50 centu, 20 centu un 10 centu monētām attēlots 14. gadsimta zolnāts zobrs, kurš simbolizē Latvijas seno jūras tirzniecības vēsturi. Vīrs kapa attēla rotāšanas sakrātojas Viduslaiku stila atbilstoši.

Viena no Rīgas ievērojamākajām pilsētām ir Brīviņa, pieminekļa (Brīviņa bārdē) kasu 1933. gadā uzstāda par jaunu sarakstotajam līdžekļiem. Rietumu virzienā veras bronzā kalta sieviete – Latvijas līgūta, kas uz augšu paceltās rokās tur zvaigznes, kurās simbolizē trīs Latvijas novads – Kurzeme, Vidzeme un Latgale. Pieminekli ir iekalti vārdi – "Tēvzeme un Brīvība". Šī nodinājā pieminekļa attēls ir iemēģināts uz vara 5 centu, 2 centu un 1 centa monētām.

Neviens no šīm monētām nav likumīgs, ja maksāšanas līdzekļa vērtības

10 Cent 19,5mm Zelta sakausējums	2 Euro 25,75mm Nikēl / Zelta sakausējums	5 Cent 20,75mm Varš
20 Cent 22mm Zelta sakausējums	2 Cent 18,5mm Varš	
50 Cent 24,5mm Zelta sakausējums	1 Euro 22,25mm Nikēl / Zelta sakausējums	
	1 Cent 16,6mm Varš	

Monētām ir gludas malas

